

Thine is the Glory

复活得胜主

Edmond L. Budry (1854-1932)

<p>Thine is the glory, Risen, conquering Son; Endless is the victory, Thou over death hast won. Angels in bright raiment, Rolled the stone away; Kept the folded grave clothes, Where thy body lay.</p> <p>Refrain: Thine is the glory, Risen, conquering Son; Endless is the victory, Thou over death hast won.</p>	<p>复活得胜主，荣耀属于你， 你已征服死权，得永远胜利。 白衣天使下来，将墓石辊开， 只见麻布头巾，身体已不在。</p> <p>副歌： 复活得胜主，荣耀属于你， 你已征服死权，得永远胜利。</p>
<p>Lo! Jesus meets us, Risen from the tomb; Lovingly he greets us, Scatters fear and gloom; Let his church with gladness Hymns of triumph sing, For her Lord now liveth; Death hath lost its sting. <Refrain></p>	<p>看，救主耶稣复生离坟墓， 向众亲切招呼，忧惧尽消除。 教会应当欢乐，高唱凯旋歌， 因主今已复生，死权已受挫。 《副歌》</p>
<p>No more we doubt thee, Glorious Prince of life! Life is naught without thee, Aid us in our strife; Make us more than conquerors, Through thy deathless love; Bring us safe through Jordan, To thy home above. <Refrain></p>	<p>荣耀生命主，我深信不疑， 若无救主同在，生命无意义； 借主永恒大爱，我得胜有馀， 领我安渡约旦，在天家安居。 《副歌》</p>